
P R O T O K Ó Ł

ze Wspólnego Posiedzenia Stałych Komisji Rady
z dnia 31 stycznia 2005r.

                Posiedzenie  Stałych Komisji  Rady otworzył  Pan  Andrzej  Krzeczkowski

Przewodniczący  Rady  powitał  Przewodniczących  i  członków  Stałych  Komisji  Rady

oraz Wójta i Skarbnika Gminy.

Poinformował, że tematyką posiedzenia będzie zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej

na  2005r.  oraz  innych materiałów będących przedmiotem obrad  najbliższego  posiedzenia

Rady Gminy.

Wójt  Gminy zabierając  głos  poinformował,  że  na  posiedzenie  została  zaproszona  siostra

zakonna,  która  przedstawi  swój  wniosek.  Siostra  zwróciła  się  do  Rady  o  uwzględnienie

w Planie Rozwoju Lokalnego zmian uwzględniających potrzeby przeprowadzenia remontów

w obiektach zabytkowych m.in.  klasztoru w Niegowie.  Poinformowała,  że jest  możliwość

pozyskania  środków  finansowych  unijnych  i  do  przygotowania  wniosku  między  innymi

potrzebny jest zapis w Planie Rozwoju Lokalnego Gminy.

Komisje  wyraziły pozytywną opinię  w tej  sprawie i  proponowały by w aneksie  do Planu

Rozwoju  Lokalnego  zostały  umieszczone  wszystkie  zabytki  istniejące  na  terenie  gminy

Zabrodzie.

Wójt Gminy zgłosił potrzebę ustalenia zasad odbioru śmieci w gminie od dnia 01.04.2005.

Pan  Jan  Korybczak  –  pracownik  Urzędu  przedstawił  propozycje  w  tej  sprawie.  Komisje

zdecydowały by odbiór śmieci odbywał się na dotychczasowych zasadach.

Wójt  Gminy  zwrócił  się  do  Komisji  w  sprawie  wyrażenia  opinii  odnośnie  zatrudnienia

pracownika w OSP Zabrodzie na pełen etat. Komisje biorąc pod uwagę, że OSP Zabrodzie

weszło w System Ratownictwa Technicznego wyraziły pozytywną opinię w tej sprawie.

Następnie  Wójt  Gminy  zwrócił  się  o  wypracowanie  opinii  w  sprawie  podwyżek  3%

dla pracowników w jednostkach gminnych. Komisje większością głosów wyraziły negatywną

opinię w tej sprawie.

Pani  Teresa  Skwarska  –  Dyrektor  Zespołu  Ekonomiczno  –  Administracyjnego  Szkół

przedstawiła projekt Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowych warunków

przyznawania  nauczycielom  dodatków  do  płac.  Poinformowała,  że  proponowane  stawki



uzgodnione były z Prezesem Związku Nauczycielstwa Polskiego. Projekt Regulaminu stanowi

załącznik do protokołu.

W  związku  z  tym,  że  Radni  mieli  różne  zdania  w  tej  sprawie  postanowiono  temat

ten pozostawić do rozważenia a decyzję podjąć na następnym posiedzeniu. Kolejny projekt

uchwały w sprawie  Regulaminu   przyznawania  środków na  dofinansowanie  doskonalenia

zawodowego nauczycieli przedstawiła Pani Teresa Skwarska. Projekt ten stanowi załącznik

do protokołu.

W tej sprawie Komisje wyraziły pozytywną opinię.

Następna  sprawa  dotyczyła  omówienia  Ustawy  z  dnia  16.12.2004r.  o  zmianie  ustawy

o systemie oświaty wprowadzającą pomoc materialną uczniów tj. stypendia szkolne, zasiłki

szkolne  i  stypendia  naukowe.  Poinformowała,  że  stypendia  socjalne  refundowane  będą

z budżetu państwa jako dotacja dla gmin, natomiast naukowe z własnych środków.

W tej  sprawie  Komisje  były zdania aby została ustalona średnia ocena jaką przyjmujemy

do udzielenia stypendium naukowego i wyraziła pozytywną opinię.

Następnie Wójt poinformował, że wpłynął wniosek od Pana Jana Nidy z Mostówki w sprawie

wykupienia  terenu  zajętego  pod  pompownię  na  kanalizację  w  Mostówce.  Nadmienił,  

że              1 przepompownia jest już usytuowana na gruntach. W sprawie ceny nie ma ustaleń.

Przy podejmowaniu decyzji będzie ustalana cena. W tej sprawie Komisja wyraziła pozytywną

opinię.

Kolejna  sprawa dotyczy przejęcia  nieodpłatnie  działki  –  rowu od Agencji  Nieruchomości

Rolnych  pod  potrzeby SUW  w  Niegowie.  W  tej  sprawie  Pan  Korybczak  poinformował,

że do rowu tego będą odprowadzane wody tzw. popłuczne z projektowanej Stacji Uzdatniania

Wody w Niegowie. Rów ten przebiega obok naszej działki na której projektowana jest stacja.

Komisja wyraziła pozytywną opinię w tej sprawie.

Następny temat dotyczył Inwestycji.

W  sprawie  budowy  wodociągu  w  miejscowości  Słopsk  na  2005  rok  Wójt  Gminy

poinformował,  że zamierza zrealizować to zadanie po zaciągnięciu pożyczki w wysokości

90% z WFOŚiGW budując tylko sieć. Przyłącza wybudują właściciele na własny koszt.

W sprawie budowy Stacji Uzdatniania Wody i wodociągu dla Głuch, Wysych i Dębinek Wójt

poinformował, że czekamy na  program UE – ZPORR. 

W  sprawie  budowy  sali  gimnastycznej  dla  PSP  Zabrodzie  na  lata  2005  i  2006  Wójt

proponował    w roku bieżącym opracowanie dokumentacji technicznej, a budowę w 2006r.

Środki na ten cel z Totalizatora Sportowego, z gminy i 1% rezerwy subwencji oświatowej.

Komisje temat ten rozważą i decyzję podejmą na następnym posiedzeniu.
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Przedstawił  propozycję  budowy  dróg  asfaltowych  w/g  kolejności.  Przykory,  Anastazew,

Basinów ewentualnie Głuchy – Wszebory przy udziale Funduszy Ochrony Gruntów Rolnych.

Komisje wyraziły opinię pozytywną  i były zdania, że co roku zmniejsza  się ilość budowy

dróg asfaltowych. 

Wójt poinformował, że 2005 roku planuje wykonanie projektów technicznych pod ZPORR

- kanalizację /Zabrodzie – Zazdrość – Niegów/

- wodociąg /Zabrodzie – Zazdrość – Niegów – Gaj/

- drogi /Basinów – Wysychy – Niegów/

Wójt  poinformował,  że  geodeci  rozmawiają  z  właścicielami  gruntów  w sprawie  wykupu

gruntów w związku z przebudową trasy – 8.

Przewodniczący Rady wspólnie z Przewodniczącymi Stałych Komisji  Rady poinformowali,

że kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się w dniu 07 lutego 2005 roku o godz. 14 – tej

w Urzędzie Gminy Zabrodzie. 

Na tym posiedzenie Stałych Komisji zakończono.

Przewodniczący Rady podziękował za przybycie i udział w posiedzeniu.

                                                                                          Przewodniczący
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